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Geachte mevrouw Kraakman en heer Aalberts,  

Donderdag 14 september jl. ontvingen de ouders van IKC de Argonauten een brief inzake de 

renovatie en ingebruikname van het schoolgebouw aan de Nicolaas van der Laanstraat. Vanuit 

diverse ouders kregen wij, als MR i.o., negatieve reacties op de inhoud van deze brief. De MR i.o. 

herkent zich in veel van deze reacties en ziet het als haar taak om met u in overleg te treden voor een 

ordentelijk vervolgproces. De ouders hebben aangegeven deze rol voor de MR i.o. ook op prijs te 

stellen. 

In de eerder genoemde brief wordt gemeld dat er wederom sprake is van uitstel en dat het pand 

vanaf januari 2019 in gebruik kan worden genomen. Naast het feit dat er geen enkele garantie wordt 

gegeven is dit de 4e keer dat er sprake is van uitstel. De initiële oplevering zou afgelopen augustus 

zijn, daarna werd het aankomende Kerst 2017/2018, vervolgens de krokus of meivakantie 2018 en 

afgelopen april werd gesproken van de zomer 2018. Het vier keer uitstellen van een verbouwing is 

een kwalijke zaak en het uitstellen tot Kerst 2018/2019 is voor veel ouders de druppel die de emmer 

doet overlopen. De MR i.o. kan niet anders dan u te verzoeken alles op alles te zetten om het pand 

voor ingebruikname alsnog op te leveren volgens de planning zoals gecommuniceerd in april dit jaar, 

te weten, start schooljaar 2018/2019. 

De asbestverwijdering, het financieringsmodel in relatie tot kinderopvang Op Stoom, het 

begrotingstekort door de marktsituatie in de bouwwereld en ook de investeringsdiscussie met de 

gemeente maken de verbouwing complex. Daar zijn de ouders zich zeer van bewust. Maar dergelijke 

verbouwingen zijn altijd complex. De informatie die tot op heden is gedeeld met de ouders leidt tot 

veel vraagtekens bij de kwaliteit van de bouwplannen, bouwplanning, geraamde 

investeringsbudgetten en ook de bestuurlijke kunde ter begeleiding van de verbouwing van het 

beoogde pand.  

Uiteraard is er flexibiliteit en begrip dat zaken uitlopen en veranderen bij de opstart van een nieuwe 

school en verbouwing van een pand, maar de impact op de gezinnen (ouders en kinderen) wordt 

voor velen te groot omdat gedane beloftes niet worden nagekomen en de communicatie hierover 

onvoldoende is. De huidige locatie voldoet amper aan de eisen voor een fatsoenlijk schoolgebouw, 

mist allerlei faciliteiten en is al een noodgreep. Ook het schoolconcept waarop ouders hebben 

ingetekend kan op de huidige locatie niet naar behoren worden uitgevoerd. Daarnaast mag ook de 

logistieke factor niet onderschat worden. Ouders hebben ingetekend op een school in het 

Garenkokerskwartier waardoor de ochtenden voor velen nu een grote logistieke uitdaging zijn. 

Tenslotte zijn ouders uitgegaan van het Integraal Kind Centrum concept inclusief een 



kinderdagverblijf voor kinderen jonger dan 4 jaar, dit verblijf zal er pas zijn vanaf de ingebruikname 

van het pand aan de Nicolaas van der Laanstraat waardoor deze kinderen nu tijdelijk op een ander 

kinderdagverblijf zitten, dit geldt op dit moment vooral in relatie tot de eerdergenoemde logistiek 

maar zal ook impact hebben op deze kinderen wanneer ze straks moeten wisselen van 

kinderdagverblijf. Sommige ouders geven aan zich ‘gegijzeld’ te voelen door de situatie en hadden 

met de huidige kennis wellicht een andere overweging gemaakt om hun kinderen in te schrijven voor 

IKC de Argonauten (en gaan dat wellicht alsnog doen). Het is goed om te beseffen dat voor de oudste 

kinderen er straks slechts 3,5 jaar in het nieuwe pand met alle faciliteiten overblijft. Dit is geen fraaie 

situatie. Een belangrijk signaal is dat er voor het komende schooljaar al door ouders van minimaal 10 

leerlingen (groep 3 en 4) op het laatste moment is gekozen voor een andere school. Het aantal wat in 

het afgelopen schooljaar door de onzekerheid is afgehaakt ligt nog hoger. 

Vooral ook de manier van communiceren stuit vele mensen tegen de borst. De vele beloftes en 

vervolgens de radiostilte van bijna een half jaar waarna gemeld wordt dat er wederom sprake is van 

uitstel zonder dat er garanties worden gegeven en zonder enige vorm van excuus. Ook de wissel van 

bestuurders is hiervoor geen legitiem excuus. 

De onzekerheid die nog steeds boven de plannen hangt in verband met de stemming in de 

gemeenteraad op 19 oktober inzake het extra benodigde krediet maakt het extra vervelend. Graag 

worden wij als ouders tijdens de informatieavond geïnformeerd over de strekking van het nieuwe 

financieringsvoorstel en de risico’s van deze stemming. En welke alternatieven er zijn mocht het 

onverhoopt de stemming niet halen.  

Wij zijn van mening dat de door u te organiseren informatie avond van 30 minuten onvoldoende is 

om dit onderwerp te bespreken en wij verzoeken u dan ook om de bijeenkomst te verlengen en 

daarbij vragen wij tevens de wethouder Onderwijs van de gemeente Haarlem, Dhr. Snoek, om ook 

aanwezig te zijn aangezien de rol van de gemeente in deze minstens zo belangrijk is in de huidige 

situatie maar ook in voorbereiding op het te nemen besluit op 19 oktober 2017. 

Bovendien sturen wij u bij deze het verzoek namens de ouders dat u tijdens de informatieavond een 

deugdelijk voorstel presenteert voor de toekomstige communicatie met de ouders en hoe u de MR 

i.o. gaat betrekken bij het verdere financierings- en verbouwingsproces. Mochten wij tot goede 

afspraken komen dan zal de MR i.o. de verantwoordelijkheid nemen om toekomstige dynamiek bij 

de ouders zoveel mogelijk te trechteren richting productieve feedback en adviezen waarmee uw 

organisatie eventueel een voordeel kan doen. Het met veel enthousiasme omarmde initiatief van 

ouders om hun kinderen in te schrijven bij de Argonauten geeft nu negatieve energie en wantrouwen 

door de facilitaire situatie. Maar laat duidelijk zijn dat er over de schoolleiding en leraren niets dan 

lof is en zij er het beste van willen maken in het huidige pand en soms daarvoor zelfs eigen middelen 

inzetten. 

Wij horen graag op korte termijn van u,  

Met vriendelijke groet,  

 

 

MR io IKC de Argonauten 

Maartje Swinkels, Tjeerd Tim, Pieter Asselbergs, Kris Marx, Mark Bogaerts 


